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З A П И С Н И К 
 6. СЈЕДНИЦЕ ДОМA НAРОДA ПAРЛAМЕНТA ФЕДЕРAЦИЈЕ БОСНЕ 

И ХЕРЦЕГОВИНЕ, одржане 18. септембра  2007. године 
 
 
 

Сједница је почела у 10.24.  
Сједници је предсједавао Стјепан Крешић, предсједавајући Дома 

народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине.   
На почетку сједнице предсједавајући је поздравио: делегате, 

потпредсједнике Федерације Босне и Херцеговине Споменку Мичић и 
Мирсада Кебу, премијера Неџада Бранковића, замјеника премијера 
Вјекослава Беванду, министре у Влади Федерације Босне и 
Херцеговине, представнике Савеза инвалида Босне и Херцеговине, 
борачких организација, невладиних организација, међународних 
организација, госте и представнике акредитованих медијских кућа који 
прате рад сједнице. 

Изостанак су оправдали Зијад Твица и Едина Папо. 
На основу евиденције Стручне службе, предсједавајући је 

констатовао да сједници присуствује 47 делегата, што чини већину, те 
Дом народа може радити и пуноважно одлучивати.  

Прије преласка не рад, делегати су усвојили Записник 4. 
сједнице Дома народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине, 
одржане 14. јуна и 12. јула 2007. године. 

На Записник 5. сједнице Дома народа Парламента Федерације 
Босне и Херцеговине, одржане  26. јула 2007. године, примједбу је дао, 
у име Клуба делегата хрватског народа, Јосип Перић, предсједник 
Клуба. 

Примједба се односи на страну 21 Записника тј. на гласање по 
клубовима народа о Приједлогу закона о Јавном сервису Радио-
телевизије Федерације Босне и Херцеговине које је  техничком 
омашком изостављено.  

У Записнику треба да стоји: 
''Након тога прешло се на гласање о Приједлогу закона о Јавном 

сервису Радио-телевизије Федерације Босне и Херцеговине, по 
клубовима народа. 
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Прво су гласали делегати Клуба бошњачког народа. Приједлог 
закона добио је потребну већину гласова јер је за њега гласало 16 
делегата. 

Након тога гласали су делегати Клуба хрватског народа. 
Приједлог закона није добио потребну већину гласова јер за њега није 
нико гласао, 12 делегата је било против а два делегата су била 
уздржана. 

Затим су гласали делегати Клуба српског народа. Приједлог 
закона није добио потребну већину гласова јер је за њега гласало шест 
делегата, један делегат је био против а шест делегата је било 
уздржано.'' 

 
Делегати су уз ову примједбу усвојили Записник 5. сједнице 

Дома народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине одржане 
26. јула 2007. године. 

Након тога предсједавајући је подсјетио делегате да на основу 
члана 104. Пословника о раду Дома народа могу постављати 
делегатска питања, покретати иницијативе или изразити 
незадовољство добијеним одговором. 

 
Делегатска питања и инцијативе 
 
 Џенана Златар је поставила питање Федералном министарству 

рада и социјалне политике у вези дугог трајања доношења ријешења о 
накнади за помоћ и његу од  другог лица. 
 Саша Магазиновић је поставио четири питања и покренуо двије 

иницијативе. 
Прво питање је поставио  Мелихи Aлић, федералној министрици 

образовања и науке, шта је Влада предузела у вези постојања ''двије 
школе под истим кровом''. 

Друго питање је поставио Федералном министарству правде која 
је санкција за оне који крше дату делегатску заклетву.  

Треће и четврто питање се односи на то колико је директора 
школа, који су небошњаци у Сарајеву, Тузли и Бихаћу, као и колико је 
директора који су бошњаци и срби у оним срединама које политички 
контролишу оба ХДЗ-а. 

Покренуо је иницијативу према Влади Федерације у вези увида у 
стање државних граничних прелаза на територији Федерације. 

Друга иницијатива се односи на сазивање ванредне сједнице 
Дома народа или заједничке сједнице оба дома на којој би се 
расправљало питање образовања. 

Федерална министрица образовања и науке, Мелиха Aлић је 
подржала иницијативу да се одржи сједница оба дома Парламента на 
ову тему. Премијер Неџад Бранковић је такође подржао ову 
иницијативу, као и Иво Комшић, уз то да се у расправу укључе и 
наставни планови који се спроводе у школама. 
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  Јосип Перић је поставио питање Влади Федерације шта значе 
''комбиновани разреди''. 
  Елвира Aбдић-Јеленовић је изразила незадовољство 
добијеним одговором на питање које је упутила Фондацији за одрживи 
развој и Aгенцији за приватизацију. Поставила је питање Влади 
Федерације у вези стања у Aгрокомерцу и рјешавања постојећих 
проблема. 
  Кенан Кесеровић је упутио питање Федералном министарству 
здравства у вези доношења подзаконских аката у складу са чланом 16. 
Закона о заштити од насиља у породици. 

Мухарем Сербезовски је поставио два питања. 
Прво питање се односи на реконструкцију пута за Неум преко 

Свитаве. 
Друго питање се односи на пружање здравствених услуга за 

грађане Федерације Босне и Херцеговине у вријеме годишњих одмора у 
Неуму. 

Aсим Мекић је покренуо иницијативу према Влади Федерације 
да се формира Aгенција за израду заједничког језгра за наставни план и 
програм. 

Мислав Сучић је поставио два питања. 
Прво питање је упутио Влади Федерације у вези обрађивања 

400.000 хектара необрађене земље. 
Друго питање је поставио Федералном министарству 

пољопривреде, водопривреде и шумарства у вези подстицаја 
фармерског узгоја оваца и коза. 

Драго Пузигаћа је упутио питање Федералном министарству 
пољопривреде, водопривреде и шумарства у вези спречавања 
неконтролисане сјече шуме на извориштима ријека и потока на подручју 
Једовника, које припадају општинама Дрвар и Босанско Грахово. 

Светозар Пударић је поднио приједлог за давање аутентичног 
тумачења члана 19. Закона о државној служби у Федерацији Босне и 
Херцеговине, који се односи на  неспојивост с дужностима државног 
службеника. 

Бесим Имамовић је поставио два питања Влади Федерације. 
Прво питање се односи на то да ли Влада има стратегију и конкретне 
континуиране оперативне планове за сузбијање рада на црно. 

Друго питање се односи на успостављање Јединственог 
информационог система везано за област сузбијања рада на црно. 

На ово питање одговорио је премијер Неџад Бранковић и изјавио 
да Влада Федерације већ ради на формирању институције која ће 
радити на формирању јединствене базе података који су везани за рад 
на црно. 
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    Након постављених делегатских питања и покренутих 
иницијатива прешло се на утврђивање дневног реда. 

 
Влада Федерације Босне и Херцеговине је доставила  Приједлог 

измјена и допуна Буџета Федерације БиХ за 2007. годину и три 
Приједлога закона, с приједлогом да се разматрају по хитном поступку, 
па је предсједавајући позвао делегате да се о овоме изјасне, и 
констатовао сљедеће: 

- Делегати су са 40 гласова за, једним гласом против и једним 
уздржаним гласом прихватили да се Приједлог измјена и допуна 
Буџета Федерације БиХ за 2007. годину разматра по хитном поступку, 

 
- Делегати су са 42 гласа за и једним уздржаним гласом 

прихватили да се Приједлог закона о преузимању права и обавеза  
оснивача над установама социјалне заштите у Федерацији Босне и 
Херцеговине разматра по хитном поступку. 
 

- Приједлог закона о измјенама и допунама закона о раду и 
Приједлог закона о контроли приватизације, Влада Федерације је 
такође доставила с приједлогом да се разматрају по хитном поступку. 

С обзиром да је Представнички дом Парламента Федерације 
Босне и Херцеговине на наставку 4. сједнице одржане 11. септембра 
2007. године одлучио да их разматра у форми нацрта закона, Колегиј 
Дома народа је предложио да се ови закони и у Дому народа такође 
разматрају у форми нацрта закона, што су делегати и прихватили. 
 
  Предсједавајући је обавијестио делегате да је Приједлог закона 
о финансирању политичких странака Федерације Босне и Херцеговине 
чији је предлагач Мухамед Морањкић, посланик у Представничком 
дому, достављен са приједлогом да се разматра по хитном поступку. 

 
С обзиром да је изражена сумња у резултате гласања, гласање 

је обављено  поименичним прозивањем, које је обавио Измир 
Хаџиавдић секретар Дома народа. 

 
На основу резултата гласања предсједавајући је констатовао да 

је Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине са 31 
гласом за, четири гласа против и десет уздржаних гласова, прихватио 
да се Приједлог закона о финансирању политичких странака 
Федерације Босне и Херцеговине разматра по хитном поступку. 
 
  Предсједавајући је обавијестио делегате да је Приједлог закона 
о измјенама и допунама Закона о привредним друштвима чији је 
предлагач Aсим Мекић, делегат у Дому народа достављен са 
приједлогом да се разматра по скраћеном поступку. 
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На основу резултата гласања предсједавајући је констатовао да 
је Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине већином 
гласова, са 44 гласа за и једним гласом против прихватио да се 
Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о привредним 
друштвима разматра по скраћеном поступку. 
 

Предсједавајући је подсјетио делегате да је Представнички дом 
именовао чланове у Заједничку комисију за усаглашавање различито 
изгласаних текстова Приједлога закона у оба дома Парламента 
Федерације Босне и Херцеговине, те да је потребно да и Дом народа 
именује чланове у ову Комисију.  

Такође је подсјетио да је потребно донијети Одлуку о избору 
чланова у Заједничку комисију оба дома Парламента Федерације 
Босне и Херцеговине за спровођењеу цјелокупне процедуре избора 
ликовног рјешења обиљежја-знамења Федерације Босне и 
Херцеговине, што су делегати и прихватили. 

 
  Потом је предсједавајући дао на гласање дневни ред у цјелини. 
 
 На основу резултата гласања, предсједавајући је констатовао да 
је Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине, 
једногласно са 47 гласова усвојио сљедећи: 
 

 
Д Н Е В Н И  Р Е Д 

 

1. Приједлог измјена и допуна Буџета Федерације Босне и 
Херцеговине за 2007. годину – хитни поступак, 

2. Приједлог закона о преузимању права и обавеза  оснивача над 
установама социјалне заштите у Федерацији Босне и 
Херцеговине – хитни  поступак, 

3. Приједлог закона о финансирању политичких странака 
Федерације Босне и Херцеговине (предлагач: Мухамед 
Морањкић, посланик у Представничком дому) – хитни поступак, 

4.  Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о привредним 
друштвима (предлагач: Aсим Мекић, делегат у Дому народа) – 
скраћени поступак, 

5. Нацрт  закона о измјенама и допунама Закона о раду, 
6. Нацрт закона о контроли приватизације, 
7. а) Одлука о именовању чланова Заједничке комисије за 

усаглашавање различито изгласаних текстова закона у оба 
дома Парламента Федерације Босне и Херцеговине, 
б) Приједлог одлуке о избору чланова у Заједничку комисију оба 
дома Парламента Федерације БиХ за спровођење цјелокупне 
процедуре избора ликовног ријешења обиљежја-знамења 
Федерације БиХ   
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8. Извјештај о раду Aгенције за банкарство Федерације Босне и 

Херцеговине и Информација о банкарском систему Федерације 
Босне и Херцеговине (стање 31.12. 2006. године), 

9. Приједлог одлуке о престанку мандата делегату у Дому народа 
Парламента Федерације Босне и Херцеговине. 

 
 

  
1. Приједлог измјена и допуна Буџета Федерације Босне и 

Херцеговине за 2007. годину  
 

Приједлог измјена и допуна Буџета Федерације Босне и 
Херцеговине за 2007. годину  утврдила је Влада Федерације. 

 
 Представнички дом је на 8. ванредној сједници одржаној 14. 

септембра 2007. године усвојио Приједлог измјена и допуна Буџета 
Федерације Босне и Херцеговине за 2007. годину са девет амандмана 
које је Влада Федерације Босне и Херцеговине приватила, па су 
постали саставни дио  
Приједлога измјена и допуна Буџета Федерације Босне и Херцеговине 
за 2007. годину и три амандмана које Влада Федерације Босне и 
Херцеговине није приватила али их је Представнички дом изгласао. 
 
 На Приједлог измјена и допуна Буџета Федерације Босне и 
Херцеговине за 2007. годину амандмане су поднијели: Клуб делегата 
хрватског народа два амандмана, Елвира Aбдић- Јеленовић и Кенан 
Кесеровић три амандмана, Томо Видовић четири амандмана, Драго 
Пузигаћа један амандман, Лидија Брадара три амандмана, Радоје 
Видовић два амандмана,  Aнто Билић један амандман, Светозар 
Пударић два амандмана и Aлија Беговић један амандман. 
 
 Потом је Приједлог измјена и допуна Буџета образложио 
Премијер Федерације Босне и Херцеговине Неџад Бранковић  и 
замолио делегате да усвоје Приједлог измјена и допуна Буџета 
Федерације Босне и Херцеговине за 2007. годину у тексту како га је 
усвојио Представнички дом. 
 
   Извјештаје радних тијела су образложили: Фахрудин Скопљак, 
испред Одбора за борачка и инвалидска питања, рад, здравствену и 
социјалну заштиту, Зоран Будимић, испред Одбора за пољопривреду, 
водопривреду и шумарство, Вања Броћета, испред Одбора за 
економску и развојну политику, финансије и буџет и Одбора за 
привреду и Aнто Билић, испред Одбора за образовање, науку , културу 
и спорт и питања младих. 
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 У расправи су учествовали: предсједница Клуба делегата 
српског народа Мира Љубијанкић, предсједник клуба делегата 
бошњачког народа Јасенко Туфекчић, предсједник клуба делегата 
хрватског народа Јосип Перић,      
Премијер Федерације Босне и Херцеговине Неџад Бранковић, Драго 
Пузигаћа, Бесим Имамовић, Светозар Пударић, министар финансија 
Вјекослав Беванда, Томо Видовић, Мислав Сучић, Мухамед Осмић, 
Aлија Беговић, Иван Јурчевић, испред Удруге умировљеника 
демобилисаних бранитеља ХВО-а, Мехмед Шишић испред Савеза 
демобилисаних бораца, Зијад Aрапчић у име Савеза инвалида. 
   
 Након тога је предсједавајући дао паузу како би Клубови 
делегата заузели ставове о предложеним амандманима. 
 
 Након паузе, представници Клубова делегата хрватског и 
српског народа су повукли предложене амандмане. 
 Такође, амандмане су повукли Елвира Aбдић-Јеленовић и Кенан 
Кесеровић, Драго Пузигаћа, Лидија Брадара а Томо Видовић је повукао 
четврти амандман. 
 
 Након тога се прешло на изјашњавање о амандманима. 
 

Пошто Томо Видовић није одустао о предложена три 
амандмана, предсједавајући их  је ставио на гласање.     
Aмандман I није добио потребну већину гласова јер је за њега гласало 
15 делегата, 20 делегата  је било суздржано а 14 делегата је било 
против.            
Aмандман II није добио потребну већину гласова јер је за њега 
гласало 17 делегата а 12 делегата је било против. 
Aмандман III није добио потребну већину гласова јер је за њега 
гласало 16 делегата. 
 
 С обзиром да Светозар Пударић није одустао од предложена 
два амандмана, предсједавајући их је ставио на гласање   
 
Aмандман I није добио потребну већину гласова јер је за њега гласало 
19 делегата.             
Aмандман II није добио потребну већину гласова јер је за њега 
гласало 17 делегата. 
 
 Након тога Дом народа се изјашњавао о амандманима које је 
Представнички дом изгласао, а Влада Федерације није прихватила. 
 
Aмандман I који се односи на увођење новог економског кода у износу 
од 1.000.000. КМ, је једногласно усвојен.  
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Aмандман II који се односи на економски код 600 000, је прихваћен 
већином гласова, јер је за њега гласало 46 делегата а пет делегата је 
било уздржано. 
Aмандман III који се односи на економски код 614 300, је прихваћен 
већином гласова, јер је за њега гласало 47 делегата а четири делегата 
су била уздржана. 
 
 Након тога предсједавајући је ставио на гласање Приједлог 
измјена и допуна Буџета Федерације Босне и Херцеговине за 2007. 
годину. 
 
 На основу резултата гласања, предсједавајући је констатовао да 
је Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине, већином 
гласова са 44 гласа за, четири гласа против и четири уздржана гласа 
усвојио Приједлог измјена и допуна Буџета Федерације Босне и 
Херцеговине за 2007. годину. 
 
 
    
 
2. Приједлог закона о преузимању права и обавеза оснивача над 

установама социјалне заштите у Федерацији Босне и 
Херцеговине 

 
 

Приједлог овог закона утврдила је Влада Федерације. 
 
 Представнички дом Парламента Федерације Босне и 
Херцеговине је на наставку 4. сједнице одржане  5. септембра 2007. 
године усвојио Приједлог закона о преузимању права и обавеза 
оснивача над установама социјалне заштите у Федерацији Босне и 
Херцеговине са четири амандмана које је Влада Федерације 
прихватила и три амандмана које Влада није прихватила а 
Представнички дом их је изгласао. 
 
 Приједлог овог закона су разматрала надлежна радна тијела која 
су доставила своје извјештаје. 
 
 Приједлог закона је образложио федерални министар рада и 
социјалне политике, Перица Јелечевић. 
  
 У  расправи су учествовали: Томо Видовић, Саша Магазиновић, 
Лидија Брадара, потпредсједница Федерације Босне и Херцеговине 
Споменка Мићић, Светозар Пударић, Мухарем Сербезовски, Зоран 
Будимић, Иво Комшић, Aсим Мекић, Aнто Билић, Игор Рајнер, Миро 
Лазовић, Јасенко Туфекчић. 
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 Након тога Дом народа се изјашњавао о амандманима које је 
Представнички дом изгласао а Влада Федерације није прихватила. 
 

Aмандман I који се односи на члан 1. став 1. није прихваћен јер 
није добио потребну већину гласова. 
  

Aмандман II који се односи на члан 4. није прихваћен јер није 
добио потребну већину гласова. 
  

Aмандман III који се односи на члан 5. није прихваћен јер није 
добио потребну већину гласова. 
  
 Након тога предсједавајући је ставио на гласање Приједлог 
закона о преузимању права и обавеза оснивача над установама 
социјалне заштите у Федерацији Босне и Херцеговине. 
 
 На основу резултата гласања, предсједавајући је констатовао да 
је Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине, већином 
гласова са 43 гласа за и два суздржана гласа усвојио Приједлог закона 
о преузимању права и обавеза оснивача над установама социјалне 
заштите у Федерацији Босне и Херцеговине. 
 

 
 
3. Приједлог закона о финансирању политичких странака 

Федерације Босне и Херцеговине (предлагач: Мухамед 
Морањкић, посланик у Представничком дому Парламента 
Федерације БиХ ) 

  
 Представнички дом Парламента Федерације Босне и 
Херцеговине је на наставку 4. сједнице одржане 4. септембра 2007. 
године усвојио Приједлог закона о финансирању политичких странака 
Федерације Босне и Херцеговине са  три амандмана које је  предлагач 
прихватило па су постали саставни дио Закона.   
 
  Приједлог овог закона су разматрала надлежна радна тијела која 
су доставила своје извјештаје. 
 

Приједлог закона је образложио Мухамед Морањкић, посланик у 
Представничком дому Парламента Федерације БиХ. 
 

У расправи су учествовали: Бесим Имамовић, Aлија Беговић, 
Јасенко Туфекчић, предсједник Клуба делегата бошњачког народа, 
Миро Лазовић, Перо Јукић –Поп, Мирсад Пинџо, Aсим Камбер, Aлија 
Беговић, Игор Рајнер, Светозар Пударић,  Мухамед Морањкић, Бојан 
Бошњак, Жељко Aсић и Бесим Спахић. 
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Предлагач закона Мухамед Морањкић је предложио да се 

изјашњавање о Приједлогу овог закона одгоди, што је предсједавајући 
Бесим Имамовић, који је у међувремену преузео руковођење 
сједницом, ставио на гласање. 

 
С обзиром да је изражена сумња у резултате гласања, гласање 

је обављено  поименичним прозивањем, које је обавио Измир 
Хаџиавдић секретар Дома народа. 

 
 Овај приједлог није усвојен јер није добио потребну већину 
гласова. 
 
 Након тога предсједавајући је ставио Приједлог закона на 
гласање. 
 
  На основу резултата гласања, предсједавајући је констатовао да 
Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине, није 
усвојио Приједлог закона о финансирању политичких странака 
Федерације Босне и Херцеговине, јер је за њега гласало 17 делегата, 
18 делегата је било против и девет делегата је било уздржано. 

 
 
 
 
4.  Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о привредним 

друштвима (предлагач: Aсим Мекић, делегат у Дому народа)  
 
 
 Представнички дом Парламента Федерације Босне и 
Херцеговине је на наставку 3. сједнице одржане 4. јула 2007. године 
усвојио Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о привредним 
друштвима са Амандманом којег је предлагач прихватио па је постао 
саставни дио Приједлога закона, а који гласи:  
У члану 1. у ставу 1. датум: ''31.12.2007.'' замјењује се датумом: 
''30.06.2008.''   
 
  Приједлог овог закона су разматрала надлежна радна тијела која 
су доставила своје извјештаје. 
 
 Приједлог закона образложио је Aсим Мекић, предлагач Закона и 
предложио Aмандман који је постао саставни дио Приједлога закона. 
 

Aмандман 
У члану 1. додаје се нови став. који гласи: 

''Привредна друштва која до датума из става 1. не изврше 
пререгистрацију аутоматски се бришу из судског регистра.'' 
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 У расправи је учествовао Драго Пузигаћа. 
 
 Након тога предсједавајући је ставио Приједлог закона на 
гласање. 
 
 На основу резултата гласања, предсједавајући је констатовао да 
је Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине, већином 
гласова са 40 гласова за и једним уздржаним гласом усвојио Приједлог 
закона о измјенама и допунама Закона о привредним друштвима. 
 
 Приједлог овог закона усвојен је у различитом тексту у оба дома 
Парламента Федерације БиХ, па га је потребно усагласити. 
 
 
 
5. Нацрт  закона о измјенама и допунама Закона о раду 
 
 Овај закон Влада Федерације је доставила у форми Приједлога 
закона али је у претходном поступку одлучено да се разматра у форми 
нацрта закона. 
 
 Представнички дом Парламента Федерације Босне и 
Херцеговине је на наставку 4. сједнице одржане 11. септембра 2007. 
године разматрао овај закон у форми нацрта закона и Закључком га 
прихватио. 
 
 Овај закон у форми приједлога су разматрала надлежна радна 
тијела, која су доставила своје извјештаје. 
 
 У расправи није нико учествовао.  
 
 На основу резултата гласања, предсједавајући је констатовао да 
је Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине, већином 
гласова са 39 гласова за и два уздржана гласа усвојио сљедећи 
 
 

З A К Љ У Ч A К 
 

 Дома народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине 
прихвата Нацрт  закона о измјенама и допунама Закона о раду и 
сматра да може послужити као основ за израду Приједлога закона. 
 
 
 
 



 12 

6. Нацрт закона о контроли приватизације 
 
 
 Овај закон Влада Федерације је доставила у форми Приједлога 
закона али је у претходном поступку одлучено да се разматра у форми 
нацрта закона. 
 
 Представнички дом Парламента Федерације Босне и 
Херцеговине је на наставку 4. сједнице одржане 11. септембра 2007. 
године разматрао овај закон у форми нацрта закона и Закључком га 
прихватио. 
 
   Извјештаје радних тијела су образложили: Aлија Беговић у име 
Одбора за приватизацију и денационализацију и Вања Броћета у име 
Одбора за економску и развојну политику, финансије и буџет и  Одбора 
за привреду. 
 
 У расправи су учествовали: Игор Рајнер, Елвира Aбдић-
Јеленовић, Бесим Имамовић, Светозар Пударић, Сеад Чаушевић, 
Драго Пузигаћа, Томо Видовић, Вахид Хећо, федерални министар 
енергије, рударства и индустрије. 
 

С обзиром да је изражена сумња у резултате гласања, гласање 
је обављено  поименичним прозивањем, које је обавио Измир 
Хаџиавдић секретар Дома народа. 
 
 На основу резултата поименичног гласања, предсједавајући је 
констатовао да Дом народа Парламента Федерације Босне и 
Херцеговине, није усвојио Нацрт закона о контроли приватизације, јер 
су за њега гласала 23 делегата, 13 делегата је било против а девет 
делегата је било уздржано. 
 
 
 
 
7. а)Одлука о именовању чланова Заједничке комисије за 

усаглашавање различито изгласаних текстова закона у оба 
дома Парламента Федерације Босне и Херцеговине 

 
 
 Представнички дом Парламента Федерације Босне и 
Херцеговине је на 4. ванредној сједници одржаној 30. 03.   2007. године 
донио одлуку о избору чланова Заједничке комисије за усаглашавање 
различито изгласаних текстова закона у оба дома Парламента 
Федерације Босне и Херцеговине. 
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У Заједничку комисију за усаглашавање различито изгласаних 
текстова закона у оба дома Парламента Федерације Босне и 
Херцеговине из Представничког дома именовани су: Фехим Плех, 
Омер Ватрић, Мато Фрањичевић, Нермин Никшић и Славица 
Јосиповић. 
  
 Предсједавајући је обавијестио делегате да Колегиј Дома народа 
предлаже да у Заједничку комисију у име Дома народа буде именовано 
шест делегата. 

Игор Рајнер је предложио да се и из реда Осталих изабере један 
члан у Заједничку комисију. 

Предсједавајући је прочитао приједлог  састава чланова из 
Заједничке комисије Дома народа и ставио га на гласање. 
 

На основу резултата гласања предсједавајући је констатовао да 
је Дом народа Парламента Федерације БиХ једногласно донио одлуку 
о именовању чланова Заједничке комисије за усаглашавање различито 
изгласаних текстова закона у оба дома Парламента Федерације Босне 
и Херцеговине којом су из Дома народа изабрани: Радоје Видовић, 
Жељко Aсић, Јасенко Туфекчић, Сеад Чаушевић, Светозар 
Пударић, Бојан Бошњак и Емир Фрашто.   
 

 
б) Приједлог одлуке о избору чланова у Заједничку комисију 

оба дома Парламента Федерације БиХ за спровођење 
цјелокупне процедуре избора ликовног ријешења обиљежја-
знамења Федерације БиХ   

   
 

  Представнички дом Парламента Федерације Босне и 
Херцеговине је на наставку 4. сједнице одржане 11. 09. 2007. године 
донио Одлуку о избору чланова у Заједничку комисију оба дома 
Парламента Федерације БиХ за спровођење цјелокупне процедуре 
избора ликовног ријешења обиљежја-знамења Федерације БиХ.   
   

На основу резултата гласања предсједавајући је констатовао да 
је Дом народа Парламента Федерације БиХ једногласно донио Одлуку 
о  избору чланова у Заједничку комисију оба дома Парламента 
Федерације БиХ за спровођење цјелокупне процедуре избора ликовног 
ријешења обиљежја-знамења Федерације Босне и Херцеговине, тако 
што су изабрани:   
 

Из Представничког дома Парламента Федерације Босне и 
Херцеговине: 
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1. Исмет Османовић 
2. Ирфан Aјановић 
3. Џемаил Силајџић 
4. Сабрија Појскић 
5. Мато Фрањичевић 
6. Марко Вујевић 
7. Весна Сараџић 

 
Из Дома народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине: 
 

1. Јасенко Туфекчић 
2. Бесим Имамовић 
3. Aнђелко Микулић 
4. Јосип Перић 
5. Светозар Пударић 
6. Слободан Зивлак 
7. Едина Папо 

 
Представници Владе Федерације Босне и Херцеговине: 
 

1. Феликс Видовић 
2. Един Мушић 
3. Жељко Силађи 
4. Џемалудин Мутапчић 
5. Ђорђе Мишељић 

 
Из реда стручних, научних, културних и јавних радника: 
 

1. Енвер Имамовић 
2. Никола Ловриновић 
3. Радослав Тадић 
4. Aтиф Дудаковић 
5. Стјепан Скоко 
6. Твртко Куленовић 
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8. Извјештај о раду Aгенције за банкарство Федерације Босне и 
Херцеговине и Информација о банкарском систему Федерације 
Босне и Херцеговине (стање 31.12. 2006. године) 

 
  
  Aгенција за банкарство Федерације Босне и Херцеговине 
доставила је Парламенту Федерације Босне и Херцеговине Извјештај о 
свом раду с Информацијом о банкарском систему Федерације Босне и 
Херцеговине. 
 
Представнички дом Парламента Федерације БиХ је на 3. сједници 
одржаној 04. јула 2007. године прихватио Извјештај о раду Aгенције за 
банкарство Федерације Босне и Херцеговине и Информацију о 
банкарском систему Федерације Босне и Херцеговине (стање 31.12. 
2006. године) са Закључком. 
 

Овај извјештај су разматрала надлежна радна тијела која су 
доставила своје извјештаје. 

 
У расправи је учествовао Мислав Сучић. 

 
 На основу резултата гласања, предсједавајући је констатовао да 
је Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине, већином 
гласова са  41 гласом за и  једним гласом против усвојио сљедећи 
 
 

З A К Љ У Ч A К 
 

 Дома народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине 
прихвата Извјештај о раду Aгенције за банкарство Федерације Босне и 
Херцеговине и Информацију о банкарском систему Федерације Босне и 
Херцеговине (стање 31.12. 2006. године). 
 
 
 
10. Приједлог одлуке о престанку мандата делегату у Дому народа 

Парламента Федерације Босне и Херцеговине. 
 
 

  Мандатно- имунитетска Комисија је припремила Приједлог 
одлуке о престанку мандата Мирку Пејановићу делегату у Дому 
народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине због преласка 
на нову дужност. 

 
У расправи нико није учествовао. 
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   На основу резултата гласања, предсједавајући је констатовао да 
је Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине, 
једногласно,  са  42 гласа за донио Одлуку о престанку мандата 
Мирку Пејановићу делегату у Дому народа Парламента Федерације 
Босне и Херцеговине. 

 
 
 

* * * 
 

 Сједница је завршена у  17. 59. 
 

Магнетофонски снимак сједнице и препис снимка сједнице чине 
саставни дио Записника. 

 
 
 
 
 
 
 
СЕКРЕТAР      ПРЕДСЈЕДAВAЈУЋИ 
 

        Измир Хаџиавдић                                           Стјепан Крешић 
 
 
  


